#### \*條款及細則:

- 1. 客戶須成功將政府管理子帳戶或其他基金管理實體之結餘轉至於忠誠澳門人壽保險股份有 限公司(忠誠人壽)開立的供款子帳戶,且客戶須為62歲以下,方可獲得「認購現金獎賞」。
- 2. 如客戶在首三年內將基金資本轉出,忠誠人壽將收取2%轉移費用。
- 3.忠誠人壽保留於任何時候修改條款及細則之權利而無須事先通知。如有任何爭議,忠誠人 壽保留最終決定權。

#### \*Terms and Conditions:

- 1. To receive the "Subscription Cash Reward", the customer must be aged under 62 and successfully transfer money from the Government-managed sub-account or another fund management entity to the Contribution sub-account opened at Fidelidade Macau Life - Insurance Company Limited ("Fidelidade
- 2. Subject to a transfer fee of 2%, if money is transferred out from funds invested at Fidelidade Life within the
- 3. Fidelidade Life reserves the right to modify or terminate this campaign without prior notice and reserves the right for final interpretation on this campaign.

#### 本計劃之管理公司為「忠誠澳門人壽保險股份有限公司」。

This plan is managed by Fidelidade Macau Life - Insurance Company Limited

#### 澳門南灣大馬路567號大西洋銀行大廈14樓

Av. Praia Grande, No. 567, BNU Building, 14/F, Macao (China)



(853) 2833 8549



info@fidelidade.com.mo



(853) 2833 9472



fidelidade.com.mo

### 掃我了解更多 Scan for more details





線上申請享現金獎賞 SUBSCRIBE ONLINE TO **ENJOY A CASH REWARD** 



中央公積金制度於2018年推出。為了您的退休生活,可於忠誠人壽設立公積金個人計劃並投資於獲批准之基金。

我們卓越的基金選擇及服務可協助您達成理想的退休財務目標。

- 多種不同風險的基金可供認購
- 隨時隨地網上查詢及管理您的基金
- ▶ 管理費為每年1%
- ▶ 不設認購、轉換及贖回費

Non-mandatory Central Provident Fund (CPF) System was launched in 2018. To get prepared for your retirement life, set up a CPF individual plan with Fidelidade Life and invest in our authorized fund(s). Our elite portfolio of funds and professional team can assist you in achieving your retirement plans.

- Funds of different risk levels available for selection
- Monitor and manage your funds online with ease
- Management fee at 1% p.a. only
- No subscription, switching and redemption fees

### 認識我們的退休基金

### Know more about our funds

退休基金	特點	風險級別
Pension Fund	Characteristics	Risk Profi <b>l</b> e
「忠誠保守」	保守基金	低至中
SmartSafe	Conservative Fund	Low to Medium
「環健」	穩定基金	低至中
International Stable	Stable Fund	Low to Medium
「環發」	增長基金	中至高
International Opportunities	Growth Fund	Medium to High
「創華」 Greater China Opportunities	進取基金 Agressive Fund	高 High
「創機」 Emerging Markets Opportunities	進取基金 Agressive Fund	高 High

更多資料,請掃描右方二維碼 For more details, please scan the QR code.



# 認購現金獎賞

## **Subscription Cash Reward**

成功認購尊享現金獎賞。

Successfully subscribe to enjoy a cash reward.

轉賬金額 (澳門元) Transferred Amount (MOP)	獎賞金額* (澳門元) Reward Amount* (MOP)
\$80,001 或以上 or above	\$600
\$60,001 - \$80,000	\$500
\$40,001 - \$60,000	\$400
\$20,001 - \$40,000	\$200
\$10,001 - \$20,000	\$100
\$7,000 - \$10,000	\$50

### 申請省時

### **TIME-SAVING APPLICATION**

您可於線上預填申請表,大大節省現場等候時間。完成線上填寫申請表後,我們將有專人致電與您安排時段辦理手續。

You may complete the online application form in advance to save your time. Upon completion of the online form, our representative will contact you shortly to reserve a time slot for the rest of the procedures.

> 立即申請! SUBSCRIBE NOW!

